
Referat fra ekstraordinært styremøte i Hamar og omegn hundeklubb 02.05.23 

 

Saksliste: 

 

Sak 1 Godkjenning av innkalling 

Sak 2 Valg av referent 

Sak 3 Valg av tellekorps (2 stykker) 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å undertegne protokoll 

Sak 5 Utredning av utebanen 

Sak 6 Budsjett 2023 

Sak 7 Leie av ny hall 

 

Ekstraordinært årsmøte ble avholdt i Hallen på Stange, Fokholgutua 368 

Møteleder: Wenche Lagmo, repr fra NKK 

 

Sak 1 Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Innkalling godkjennes 

 

Sak 2 Valg av referent 

Vedtak: Aase Rabstad enstemmig valgt 

 

Sak 3 Valg av tellekorps 

Vedtak: Marianne Myki og Birgitte Leffmann enstemmig valgt 

 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å undertegne protokoll 

Vedtak: Pearly Berge og Ida Rønning Bysveen enstemmig valgt  

 

Sak 5 Utredning av utebana 

Styret har ikke klart å få gjort jobben i fht til innhenting av anbud innen dagens møte. Flere 

innspill med ønsker om at det jobbes videre med dette nå, slik at utebana kan tas i bruk til 

sesongen -24.  

Vedtak: En arbeidsgruppe bestående av Jan Larsen og Sigrid Dahl (repr fra styret) med 

Birgitte Leffmann som «bisitter» får i oppgave å innhente estimat på arbeid og kostnad for 

nødvendig istandsetting av utebana. Frist 3 uker. Legges fram på medlemsmøte 01.06.23.  

Anbefaling til arbeidsgruppa at Anders (utleier) blir med i prosessen.  

Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 6 Budsjett 2023 

Diverse spm knyttet til ulike poster.  

Innspill fra Jan Larsen om feil i budsjett for ny hall da det er tatt med inntekter for 12 mnd 

(årskort som betales i september), mens resten av budsjett er satt opp for 4 mnd (september 

tom desember).  



Dette må rettes opp og det må også ses nærmere på forsikring og utgifter knyttet til Vipps og 

Timma. 

Det bør søkes kontakt med NKK v/ Catharina Fridell for å få forsikring om at hallen er stor nok 

til at det kan arrangeres stevner.   

Det bør framkomme oversikt over hvor mye nåværende hall får frigjort av tid til andre grener 

og hvor mye den «taper» på at Ag blir borte.  

Det kom også innspill i fht til at underlag i gammel hall bør skiftes slik at alle får bedre 

treningsforhold.  

 

Sak 7 Leie av ny hall 

Følgende 2 forslag ble stemt over. 

1. Hall er godt nok utredet og man går for leie av hall her og nå 

2. Utsette avgjørelsen til medlemsmøte 01.06.23 hvor styret må framlegge et nytt 

estimat på ny hall og estimat på underlag i gammel hall. Det må også framlegges en 

klar plan i fht til framdrift og betingelser i kontrakten.  

 

Under avstemming var det 31 stemmeberettigede medlemmer tilstede og det ble følgende 

resultat.  

Forslag 1 fikk 14 stemmer 

Forslag 2 fikk 15 stemmer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sted og dato       Sted og dato 

 

 

 

 

____________________     ____________________ 

Pearly Berge       Ida Rønning Bysveen 


